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Abstract (en)
[origin: WO2019185693A1] The invention relates to a device for tying multiple portions of a mass filled into a casing (8) at tying points provided
for this purpose using a thread (10). The device comprises a rotor (1) and a guide device (20) which is connected to the rotor (1) for guiding the
thread (10). The rotor (1) has a receiving section (18) for receiving multiple windings of the thread (10), and the device is designed such that the
thread (10) is guided from the receiving section (18) by the guide device (20) and is wound about the tying point during a rotation of the rotor (1).
The invention is to be characterized in that the device additionally has a reservoir for receiving the thread (10), wherein the device additionally has a
supply device (9), and the supply device (9) is designed to either supply the thread (10) from the reservoir (12, 15) to the receiving section (18) or to
remove the thread from the receiving section (18).

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Abbinden mehrerer Portionen von einer in eine Haut (8) gefüllten Masse an dafür vorgesehenen Abbindestellen mit einem
Faden (10), die Vorrichtung umfassend einen Rotor (1) sowie eine mit dem Rotor (1) in Verbindung stehende Führungseinrichtung (20) zur
Führung des Fadens (10), wobei der Rotor (1) einen Aufnahmeabschnitt (18) zur Aufnahme mehrere Wicklungen des Fadens (10) aufweist,
wobei die Vorrichtung so eingerichtet ist, dass der Faden (10) bei einer Umdrehung des Rotors (1) von dem Aufnahmeabschnitt (18) durch die
Führungseinrichtung (20) geleitet und um die Abbindestelle gewickelt wird, wobei die Vorrichtung ferner über ein Reservoir zur Aufnahme des
Fadens (10) verfügt, wobei die Vorrichtung ausserdem über eine Zuführeinrichtung (9) verfügt, wobei die Zuführeinrichtung (9) eingerichtet ist, um
entweder Faden (10) aus dem Reservoir (12, 15) zu dem Aufnahmeabschnitt (18) zuzuführen oder von dem Aufnahmeabschnitt (18) zu entfernen.
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